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I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILIŞI 

 

 

II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDİ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜŞÜLMESİ 
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IV. BAŞKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 

 

 

 

1. “5393 Sayılı Belediye Kanununun 32.maddesi gereğince Meclis Başkanı ve Üyelerine meclis ve 

komisyon toplantılarına katıldıkları her gün için aynı kanunun 39.maddesi uyarınca Belediye Başkanına 

ödenmekte olan aylık brüt ödeneğin günlük tutarının üçte birini geçmemek üzere Belediye Meclisi 

tarafından belirlenecek miktarda Huzur Hakkı ödenir.” Denilmektedir.2020 Mali Yılında Meclis Başkan ve 

Üyelerine, Meclis ve Komisyon Toplantılarına katıldıkları her gün için ödenecek olan “ Huzur Hakkı” 

miktarının belirlenmesi konusunun görüşülmesi.(Mali Hizmetler Müdürlüğünün 2789 Sayılı Önergesi) 

 

 

2- İçişleri Bakanlığı’ nın 5620 Sayılı kanun kapsamında yayımladığı,2007/1 nolu tebliğin 11.1.maddesine 

göre, Elsun YILDIZ( Tekniker),Berna ÇEVİK( Tekniker),Ahmet KAYA (Tekniker),Fatih KESTEKOĞLU 

(Teknisyen) isimli personellerimizin ,2005 veya 2006 yıllarında 12 ay süreli çalıştıklarından,aynı 

personellerde kullanılmak üzere 01/01/2020 ile 31/12/2020 tarihleri arasını kapsayan dönem için,4x12=48 

Adam/ Ay geçici işçi vizelerinin onaylanması hususunun görüşülmesi.(İnsan Kaynakları ve Eğitim 

Müdürlüğü’nün 2966 Sayılı Önergesi) 

 

 

3-  İçişleri Bakanlığınca hazırlanan ve 02/04/2015 tarih ve 29314 Sayılı Resmi Gazetede Yayımlanan 

yönetmelik hükümlerine göre norm kadromuz yeniden düzenlenmiştir. II Sayılı cetvelde düzenlendiği 

şekliyle, S.H sınıfı 1 adet 1.Derece “Psikolog”, T.H. sınıfı 1 adet 1.Derece “Ekonomist”, T.H. Sınıfı 1 adet 

1.Derece “Programcı”, T.H. Sınıfı 1 adet 1.Derece “Fizikçi”, S.H. sınıfı 1 adet 1.Derece “ Veteriner”. T.H. 

sınıfı 2 adet 1.Derece “ Arkeolog”, T.H. Sınıfı  2 adet 1.Derece “ Tekniker”, T.H. Sınıfı 4 adet 1.Derece “ 

Mühendis”, G.İ.H. Sınıfı 3 adet  3.Derece “ Eğitmen” kadrolarının iptali hususunun görüşülmesi.(İnsan 

Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün 2968 Sayılı Önergesi)  

 

 



4- İçişleri Bakanlığı Mahalli İdareler Genel müdürlüğünün ilgili yazısına göre kurumumuz norm 

kadrosunda münhal bulunan ve aşağıda belirtilen kadrolarda 2019 yılında tam zamanlı sözleşmeli olarak 

çalışan ve 2020 Mali Yılı içerisinde tam zamanlı sözleşmeli olarak çalıştırılmaya devam olunacak olan  

personelin(1adet A.H.sınıfı, 1.Dereceli Avukat ,2 adet T.H. sınıfı 1. Dereceli Mimar ,7 adet T.H. sınıfı 1. 

Dereceli Mühendis,1adet T.H.sınıfı1.Dereceli Tekniker, 1 adet T.H. sınıfı 1. Dereceli Ekonomist, 1 adet 

G.İ.H sınıfı 4.Dereceli Kameraman,1 adet S.H. sınıfı 1. Dereceli Veteriner Hekim,  6 adet G.İ.H. sınıfı 3. 

Dereceli Eğitmen) aylık ücretlerinin, Maliye Bakanlığının 2020 Yılı için açıkladığı ücret tarifesi 

çizelgesinin taban-tavan rakamları arasında bir miktar olarak belirlenmesi  hususunun görüşülmesi. (İnsan 

Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün 2990 Sayılı Önergesi)  

 

 

5- 5393 Sayılı Belediye Kanununun Denetim Komisyonu başlıklı 25.maddesinde “İl ve İlçe Belediyeleri 

ile nufüsu 10.000’ in üzerinde belediyelerde, belediye meclisi, her ocak ay’ ı toplantısında belediyenin 

bir önceki yıl gelir ve giderleri ile bunlara ilişkin hesap kayıt ve işlemlerinin denetimi için kendi 

üyeleri arasından gizli oyla ve üye sayısı üçten az beşten çok olmamak üzere bir denetim komisyonu 

oluşur. Komisyon her siyasi parti grubunun ve bağımsız üyelerin meclisteki üye sayısının meclis üye 

tam sayısına oranlanması suretiyle oluşur.” hükmüne yer verilmiştir.Bu kapsamda ,denetim 

komisyonuna gizli oyla 3 veya 5 üye seçilmesi hususunun görüşülmesi.( Yazı İşleri Müdürlüğü’nün 3212 

Sayılı Önergesi) 

 

 

6-Tarımsal Hizmetler Müdürlüğünün 2020 Mali Yılında faaliyet gösterebilmesi ve hizmet verebilmesi için 

750.000,00.-TL.(Yediyüzellibin.- Türk Lirası) ek bütçe planlanmıştır. Ekli iki adet liste ile gerekli 

olabilecek  gider kalemleri ve karşılık gelir bütçesi kalemleri yazımız ekinde sunulmuştur. Konu ile ilgili 

değerlendirmelerin yapılarak Sayın Meclis Heyetince karar alınması hususunun görüşülmesi.(Mali 

Hizmetler Müdürlüğünün 3209 sayılı Önergesi) 

 

7- 02.10.2019 tarih 226 ve 227 sayılı meclis kararları ile kurulan Koordinasyon İşleri Müdürlüğünün görev 

ve yetkilerini kanun ve mevzuatlara uygun yürütebilmesi için “Koordinasyon İşleri Müdürlüğü Çalışma 

Usul ve Esasları Hakkında Yönetmeliğin” çıkartılması hususunun görüşülmesi.  (Koordinasyon İşleri 

Müdürlüğünün 03.01.2020 tarihli ve 79 sayılı önergesi. ) 

 

8- İlçemizde bulunan dar gelirli, yoksul, muhtaç, engelli, kimsesiz, öğrenci ve bunların dışında yardıma 

muhtaç olan vatandaşlarımıza kanun ve mevzuatlar doğrultusunda  gerekli ayni ve nakdi yardımın 

yapılabilmesi için “ Sosyal Hizmet ve Yardım Yönetmeliği” nin çıkartılması hususunun görüşülmesi. 

(Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğünün 03.01.2020 tarihli ve 80 sayılı önergesi) 

 

VI- DİLEK VE TEMENNİLER 

 

VII- TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 

GÖRÜŞÜLMESİ. 
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I.BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILIŞI 

 

BAŞKAN:  Çoğunluğun sağlanmış olduğunu görerek , Tire Belediyesi 2020 Yılı Ocak ayı Meclis 

toplantısını açıyorum.  

 

II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDİ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜŞÜLMESİ 

 

 BAŞKAN: Geçen toplantı tutanağında maddi hata yapılıp yapılmadığının görüşlerinize sunuyorum. 

 Sayın EROĞLU, 

 

HALİL DOĞUKAN EROĞLU: Oylanması uygundur. 

 

BAŞKAN: Sayın TAŞAL  

 

KAMİL TAŞAL: Oylanması uygundur. 

 

BAŞKAN: Sayın Ayyıldız. 

 

Ali AYYILDIZ: Uygundur Başkanım. 

 

BAŞKAN: Sayın ÇELTİK. 

 

Hasan ÇELTİK: Uygundur Başkanım. 

 

 BAŞKAN Geçen toplantı tutanağının maddi hata yapılmadan düzenlendiğini oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler. Kabul etmeyenler oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

 

 

III.  MECLİS ÜYELERİNCE VERİLECEK ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 

 

BAŞKAN: Meclis üyelerimizce meclis gündemimize verilmiş olan önerge var mı? Yok. 

 

 

 

 

 



 

 

GÖRKEM ORUCAK 1 NOLU ÖNERGE : “5393 Sayılı Belediye Kanununun 32.maddesi gereğince 

Meclis Başkanı ve Üyelerine meclis ve komisyon toplantılarına katıldıkları her gün için aynı kanunun 

39.maddesi uyarınca Belediye Başkanına ödenmekte olan aylık brüt ödeneğin günlük tutarının üçte birini 

geçmemek üzere Belediye Meclisi tarafından belirlenecek miktarda Huzur Hakkı ödenir.” 

Denilmektedir.2020 Mali Yılında Meclis Başkan ve Üyelerine, Meclis ve Komisyon Toplantılarına 

katıldıkları her gün için ödenecek olan “ Huzur Hakkı” miktarının belirlenmesi konusunun 

görüşülmesi.(Mali Hizmetler Müdürlüğünün 2789 Sayılı Önergesi) 

 

BAŞKAN: Sayın EROĞLU? 

 

Halil Doğukan EROĞLU: Başkanım, Belediye Başkanına ödenen brüt ücretin günlük tutarın 3/1” i 

uygundur. 

 

BAŞKAN: Sayın Taşal? 

 

Kamil TAŞAL: Evet Belediye Başkanın ödenen brüt günlük tutarın 3/1 uygundur. 

 

BAŞKAN: Sayın AYYILDIZ? 

 

Ali AYYILDIZ: Başkanım aynı fikirler doğrultusunda bizim içinde uygundur. 

 

BAŞKAN: Sayın ÇELTİK? 

 

Hasan ÇELTİK: Uygundur Başkanım. 

 

BAŞKAN: Gündemimizin 1. Maddesini oylarınıza sunuyorum.Kabul edenler,kabul etmeyenler,oybirliği 

ile kabul edilmiştir. 

 

GÖKHAN GÜNGÖR 2 NOLU ÖNERGE : İçişleri Bakanlığı’ nın 5620 Sayılı kanun kapsamında 

yayımladığı,2007/1 no.lu tebliğin 11.1.maddesine göre, Elsun YILDIZ( Tekniker),Berna ÇEVİK( 

Tekniker),Ahmet KAYA (Tekniker),Fatih KESTEKOĞLU (Teknisyen) isimli personellerimizin ,2005 

veya 2006 yıllarında 12 ay süreli çalıştıklarından, aynı personellerde kullanılmak üzere 01/01/2020 ile 

31/12/2020 tarihleri arasını kapsayan dönem için,4x12=48 Adam/ Ay geçici işçi vizelerinin onaylanması 

hususunun görüşülmesi.(İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün 2966 Sayılı Önergesi) 

 

BAŞKAN: Sayın EROĞLU? 

 

Halil Doğukan EROĞLU: Uygundur. 

 

BAŞKAN: Sayın Taşal? 

 

Kamil TAŞAL: Uygundur. 

 

BAŞKAN: Sayın AYYILDIZ? 

 

Ali AYYILDIZ: Uygundur. 

 

BAŞKAN: Sayın ÇELTİK? 

 

Hasan ÇELTİK: Uygundur Başkanım. 

 

 



BAŞKAN: Gündemimizin 2. Maddesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, kabul etmeyenler, 

oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

GÖRKEM ORUCAK 3 NOLU ÖNERGE : İçişleri Bakanlığınca hazırlanan ve 02/04/2015 tarih ve 

29314 Sayılı Resmi Gazetede Yayımlanan yönetmelik hükümlerine göre norm kadromuz yeniden 

düzenlenmiştir. II Sayılı cetvelde düzenlendiği şekliyle, S.H sınıfı 1 adet 1.Derece “Psikolog”, T.H. sınıfı 

1 adet 1.Derece “Ekonomist”, T.H. Sınıfı 1 adet 1.Derece “Programcı”, T.H. Sınıfı 1 adet 1.Derece 

“Fizikçi”, S.H. sınıfı 1 adet 1.Derece “ Veteriner”. T.H. sınıfı 2 adet 1.Derece “ Arkeolog”, T.H. Sınıfı  2 

adet 1.Derece “ Tekniker”, T.H. Sınıfı 4 adet 1.Derece “ Mühendis”, G.İ.H. Sınıfı 3 adet  3.Derece “ 

Eğitmen” kadrolarının iptali hususunun görüşülmesi.(İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün 

2968 Sayılı Önergesi) 

 

BAŞKAN: Bu maddeyle ilgili müsaadenizle bir miktar bilgilendirme yapmak isterim.1978 yılında 

çıkartılmış olan Kanunla sözleşmeli personel hayatımıza katılmıştır. Kimi İlçemizde 84.500 nüfusumuz 

var. 36 sözleşmeli personelimiz var. Göreve başladığımızda 39 du. Bir tanesi rahmetli oldu. Bir tanesi 

bizimle çalışmayacağını beyan ederek istifa etti. Bir tanesi de ayrıldı.36 ya düştü. Şehrimizdeki 

Belediyelerde ve sözleşmeli personel durumunu irdeleyecek olursak; 

Bornova Belediyesi 445 bin nüfusa sahip 49 tane sözleşmeli personel ile çalışıyor. 

Karabağlar Belediyesi 479 bin insan çalışıyor 46 tane sözleşmeli personeli var. 

Torbalı Belediyesi 180 bin nüfusu var 47 sözleşmeli personeli var. 

Ödemiş Belediyesi 130 bin insan yaşıyor 23 sözleşmeli personeli var. 

Bayındır Belediyesi 45 bin insan yaşıyor 14 sözleşmeli personeli var. 

Selçuk Belediyesi 35 bin insan yaşıyor 14 sözleşmeli personeli var. 

Kiraz Belediyesi 44 bin insan yaşıyor,9 sözleşmeli personeli var. 

Beydağ Belediyesi 12,500 kişi yaşıyor 3 sözleşmeli personeli var. 

Gaziemir Belediyesi 150 bin insan yaşıyor 23 tane sözleşmeli personeli var. 

Aliağa Belediyesi 95 bin kişi yaşıyor 27 sözleşmeli personeli var. 

Kınık Belediyesi 30 bin kişi yaşıyor 9 sözleşmeli personeli var. 

Kemalpaşa Belediyesi 145 bin insan yaşıyor 17 sözleşmeli personeli var. 

Bu listeden de anlayacağınız üzere nüfusa oranladığımızda 1 sözleşmeli personel başına düşen insan 

sayısı sıralaması yapılacak olsa Ülkemizde Tire Belediyesi ülkede ilk 10 a girer. Sözleşmeli personelin 

Belediyemize maliyeti maalesef fazladır. Bu sözleşmeli personellerin tamamı bizden önceki dönemde 

işbaşı yaptırılmıştır. Bu insanların hiçbirisiyle ne şahsi nede meclis üyelerimizin hiçbirisinin hiçbir 

sorunu bulunmamaktadır. Ama görünen lüzum ve Belediyemizin içinde bulunmuş olduğu ekonomik 

şartlar bizi maalesef bu noktaya itmek durumunda kalmıştır. Sözleşmeliler1 Ocak” tan 1 Ocak” a 

yenilenmektedir. Sözleşmenin yenilenmesi yada yenilenmemesi hakkında kanun Tire Belediye 

Başkanına verilmiştir. Bende Tire Belediye Başkanı olarak bu hakkımı kullandım. Ama sözleşmelileri 

yenilemediğimiz arkadaşlarımıza da bugüne kadar yanlış oldukları iyi niyetli çalışmaları için teşekkür 

ediyoruz. Onları şu mesajı ilettik. Eğer isterlerse eğer uygun görürlerse Belediyemiz bünyesindeki 

Personel A.Ş” de Personel A.Ş. koşullarında çalışmaya devam edebileceğimizi kendilerine ilettik. Örnek 

verelim; mesela Bornova Belediyesinde 49 sözleşmeli personel varmış 5”i ile yolları ayırmışlar, 

Karabağlar” da 46 mış 1” i ile yolları ayırmışlar. Torbalı” da 47 sözleşmeli personel varmış 37”si ile 

yolları ayırmışlar. Mesela Gaziemir” de 23 sözleşmeli personel varmış 21 ile yolları ayırmışlar. 

Kemalpaşa da 17 sözleşmeli personel varmış 7 si ile yolları ayırmışlar. Bugün bu bahsettiğimiz şeylerin 

birkaç Belediye Başkanı ile sabahki toplantıda bir araya gelme fırsatım oldu. Kendilerine de görüşlerini 

sordum bana aynı bizim gibi bizim ortaya koyduğumuz fikri ortaya koyduklarını ve sözleşmelerini 

yenilemedikleri personeli Personel A.Ş. üzerinden çalışma istekleri ilettiklerini söylediler. Ve bizde 

aynen bireyi ve isteği kendilerine buradan bir kez daha iletiyoruz. 

Gündemimizin 3. Maddesi Sayın EROĞLU? 

 

Halil Doğukan EROĞLU: Uygundur doğrudan oylanması. 

 

BAŞKAN: Sayın Taşal. 

 

 

 



 

Kamil TAŞAL: Başkanım bende bu konuda bir şeyler söylemek istiyorum müsaadenizle. Şimdi sayın 

Başkanım şahsınızın yetkisinde bulunan sözleşmeli personele ait sözleşmeleri yenilenmeyen 16 

arkadaşımızın ekonomik olarak ta olumsuz etkilenmemeleri için Tire Belediyesi Personel A.Ş. şirketi 

üzerinden bağlı bulundukları mesleki o dönem verildiği aylık maaş çizelgesi baza alınarak belirlenecek 

aylık ücretlerine istinaden Tire Belediyesi bünyesinde çalışmaları taraftarıyız. Bu usulle mağduriyetin 

belirleneceği kanaatindeyiz. Grup olarak ta fikrimiz şuanda bu.  

 

BAŞKAN: Zaten az öncede bahsettiğim konu şuanda sizin söylemiş olduğunuz görüşle birebir yani.3. 

madde ile görüşünüz. 

 

KAMİL TAŞAL: 3. madde konusunda oyumuz Evet. 

 

BAŞKAN: Oylamaya geçelim mi? Sayın AYYILDIZ? 

 

ALİ AYYILDIZ: Başkanım burada bizde aynı fikir içindeyiz. Şimdi burada iş sözleşmesi iş akdi sona 

eren 16 arkadaşımızın eğer mümkün ise bunların Personel A.Ş. ye tekrar işlerine dönmeleri gerektiği 

çizelgede mümkünse bunları mağdur etmemesi haklarının korunması yönünde bizimde bir fikrimiz var. 

Bu konu ile ilgili karar sizin. İşçilerin çıkartılması konusunda yetki burada sizde zaten konu o değil ama 

bu sözleşmesi sona eren arkadaşların mümkünse Personel A.Ş.” den eğer dönüş yapabiliyorlarsa teknik 

şartlarda teknik düzenlemelerle mağdurlar sonuçta gerçi siz gerekli açıklamayı yaptınız. Bizlerde aynı 

düşüncenin içindeyiz. 

 

BAŞKAN: 3.  Madde uygulamaya geçelim mi? Sayın ÇELTİK? 

 

HASAN ÇELTİK: Oylayalım Başkanım. 

 

BAŞKAN: Bu konuda başka görüşü olan var mı? 

 

MUSTAFA MALTEPE: Başkanım şimdi burada bizim mesela Veteriner biz birkaç ay önce Veteriner 

aldık. Şimdi biz buradan Veteriner kadrosunu kaldırıyoruz. 

 

BAŞKAN: Birkaç ay önce Veteriner almadık sayın MALTEPE. Veteriner İşleri müdürlüğü oluşturduk. 

Ve mevcuttaki kadrolu Veterinerimizi Orada Veteriner İşleri Müdürü yaptık. Ve kendisi de şu anda ilgili 

birimde çalışıyor.  

 

MUSTAFA MALTEPE: Tabi biz daha öncelikli ilaveli artışlar yaptık.  Burada da bazı kadroları 

kaldırıyoruz. İkincisi ise şu, şimdi biz bu arkadaşları Personel A.Ş.” den 3 ay sonra mı alın dedik yoksa 

her ay atıyorum 01.01.2020 de siz işe başlayabilirsiniz bu şartlarda mı dedik? 

   

BAŞKAN: Bizim sözleşmelerini yenilemediğimiz arkadaşlarımıza tahsilimiz şu olmuştur. Neticede biz bir 

Devlet  kurumu yönetmekteyiz. Bu Devlet Kurumu Tire Belediyesi 85 bin kişilik Tire ailesinin ortak 

malıdır. Sözleşmeleri yenilenmeyen arkadaşlarımızın mahkemeye gitme hakkı vardır. Saygı duyarız. Ama 

mahkemeye gitmek yerine iyi niyetlerini ortaya koyan arkadaşlarımızı da Personel A.Ş. nin kapıları sonuna 

kadar açıktır. Biz bunu söyledik. 

 

MUSTAFA MALTEPE: Onda bir süre var mı yani? Biz sizi 3 ay sonra işe alıcaz gibi böyle bir şey var mı 

yoksa atıyorum siz 31.12. de sözleşmeniz bitiyor işte ayın 2 sinde Personel A.Ş. deki şartlarda 

başlayabilirsiniz mi dedik? 

 

BAŞKAN: Bunun iki yöntemi var.1- Bildiğim kadarıyla Hukuki haklarını kullanma noktasında Hukukun 

kanunun vermiş olduğu süre 60 gün arkadaşlar 60 gün süreyi bekleyip 61. Gün işbaşı yapabilirler. Yada 

gelip iyi niyetlerini kuruma beyan ederler bu konuyla ilgili kuruma yazılı bir dilekçe sunarlar ve iş ilişkimiz 

Personel A.Ş. den yürür. 

 

MUSTAFA MALTEPE: Ocak ayında başlayabilir. 



 

BAŞKAN: Dediğim şartlarda. 

 

MUSTAFA MALTEPE: Yani mahkeme olmaz ise Ocak ayında başlayabilir. 

 

BAŞKAN: Dilekçe ile müracaat etmek koşuluyla. Evet 3. Maddeyi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

kabul etmeyenler, Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. 

 

GÖKHAN GÜNGÖR 4 NOLU ÖNERGE : İçişleri Bakanlığı Mahalli İdareler Genel müdürlüğünün ilgili 

yazısına göre kurumumuz norm kadrosunda münhal bulunan ve aşağıda belirtilen kadrolarda 2019 yılında 

tam zamanlı sözleşmeli olarak çalışan ve 2020 Mali Yılı içerisinde tam zamanlı sözleşmeli olarak 

çalıştırılmaya devam olunacak olan  personelin(1adet A.H. sınıfı, 1.Dereceli Avukat ,2 adet T.H. sınıfı 1. 

Dereceli Mimar ,7 adet T.H. sınıfı 1. Dereceli Mühendis,1adet T.H.sınıfı1.Dereceli Tekniker, 1 adet T.H. 

sınıfı 1. Dereceli Ekonomist, 1 adet G.İ.H sınıfı 4.Dereceli Kameraman,1 adet S.H. sınıfı 1. Dereceli 

Veteriner Hekim,  6 adet G.İ.H. sınıfı 3. Dereceli Eğitmen) aylık ücretlerinin, Maliye Bakanlığının 2020 

Yılı için açıkladığı ücret tarifesi çizelgesinin taban-tavan rakamları arasında bir miktar olarak belirlenmesi  

hususunun görüşülmesi. (İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün 2990 Sayılı Önergesi) 

 

BAŞKAN: Gündemimizin 4. Maddesi ile ilgili görüşünüz nedir? Sayın EROĞLU? 

 

Halil Doğukan EROĞLU: Başkanım taban uygulamasını uygun olarak gördük zaten sözleşmeli 

personellerin maaşları şey olduğu için yani Bakanlığın belirlediği fiyatlar 1. Derece Devlet Memuru 

üzerinden maaş alıyorlar ve bir çok sözleşmeli personel ilgili çalıştığı müdürlüğün müdüründen daha 

yüksek maaş alıyor. Ondan dolayı bizim önerimiz Taban. 

 

BAŞKAN: Sayın Taşal. 

 

KAMİL TAŞAL: Şimdi sayın Başkanım bu konuda taban önerisine bizde evet diyoruz. Fakat şöyle bir 

durum var. Şimdi bu konu ile ilgili olduğu için söylemek zorundayım. Geçen ay Aralık ayı meclisinde yılın 

son gecesi olması münasebetiyle yaklaşık 6 aydır memur ve  sözleşmeli personele verilmeyen sosyal denge 

ücretinin de verilmesi talebinin yılın ilk meclis toplantısı münasebetiyle tekrar temenni ettiğimi söylemek 

istiyorum. 

 

BAŞKAN: Teşekkür ederiz. Bu konu ile ilgili Müdürler toplantısında ilgili müdür arkadaşlarımıza 

görüşlerimizi beyan ettik. Bizde onları izlemekteyiz. Sayın AYYILDIZ? 

 

ALİ AYYILDIZ: Uygundur Başkanım. Taban olarak. 

 

BAŞKAN: Sayın ÇELTİK? 

 

HASAN ÇELTİK: Uygundur Başkanım taban olarak. 

 

BAŞKAN: Gündemimizin 4. Maddesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, kabul etmeyenler? 

Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 

 

GÖRKEM ORUCAK 5 NOLU ÖNERGE : 5393 Sayılı Belediye Kanununun Denetim Komisyonu 

başlıklı 25.maddesinde “İl ve İlçe Belediyeleri ile nüfusu 10.000’ in üzerinde belediyelerde, belediye 

meclisi, her ocak ay’ ı toplantısında belediyenin bir önceki yıl gelir ve giderleri ile bunlara ilişkin 

hesap kayıt ve işlemlerinin denetimi için kendi üyeleri arasından gizli oyla ve üye sayısı üçten az 

beşten çok olmamak üzere bir denetim komisyonu oluşur. Komisyon her siyasi parti grubunun ve 

bağımsız üyelerin meclisteki üye sayısının meclis üye tam sayısına oranlanması suretiyle oluşur.” 

hükmüne yer verilmiştir. Bu kapsamda ,denetim komisyonuna gizli oyla 3 veya 5 üye seçilmesi hususunun 

görüşülmesi.( Yazı İşleri Müdürlüğü’nün 3212 Sayılı Önergesi) 

 

 



 

 

BAŞKAN: Gündemimizin 5. Maddesi ile ilgili görüşünüz nedir? Sayın EROĞLU? 

 

HALİL DOĞUKAN EROĞLU: Başkanım 5 üye seçilmesine talep ediyoruz. Parti grubumuz olarak üye 

önerimizi de buradan açıklamak istiyorum.  

Ahmet Alper KAPAP ve Gökhan GÜNGÖR, Belediye Meclis Üyelerimiz birde ayrıyeten daha önceki  

meclislerde şöyle bir uygulama vardı. 1 adette dışardan serbest denetçi konusunda uzman bu şeyin içine 

alınıyordu komisyonun içine eğer meclisimizde takdir ederse 5 üyenin meclis tarafından seçilmesi ve 

ayrıyeten 1 adette serbest denetçinin bu komisyona dahil edilmesini talep ediyoruz. 

 

BAŞKAN: O zaman öncelikle bu komisyonun içine dışardan temin edilecek olan serbest denetçinin dahil 

edilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, kabul etmeyenler, oybirliği ile kabul edilmiştir. Sayın 

TAŞAL? 

 

KAMİL TAŞAL: Bizde Başkanım bu konuda Denetim Komisyonunun 5 kişiden oluşması yönündeyiz. 

Bende aynı fikre katılıyorum. Dışardan 6. Kişi olarak ta bir denetmenin hizmet alımı esasında bu olarak 

alınmasını düşündüm yalnız daha önceden de ettiğimiz gibi mecliste önümüzdeki ay bu hizmet alımının 

ücretinin oylanması gerekiyor. Çünkü bu Denetim komisyonu önümüzdeki ay başlayıp Nisan ayında rapor 

sunulmasıyla sonuçlanacak. Bizimde grubumuz adına arkadaşımız YALÇIN KAYA.. 

 

BAŞKAN: Sayın AYYILDIZ? 

 

ALİ AYYILDIZ: Başkanım Komisyon üye sayısı 5 olsun, bizimde grup arkadaşlarımız ALİ AYYILDIZ ve 

MEHMET PINAR.. 

 

BAŞKAN: Sayın ÇELTİK? 

 

HASAN ÇELTİK: Uygundur Başkanım. 

 

BAŞKAN: Tamam bu uygulama kanun gereği kapalı olmak durumunda. Kapalı oylamaya geçelim. 

Gündemimizin 5. Maddesi uyarınca oluşturulan Denetim Kuruluna seçilen arkadaşlarımız Adalet ve 

Kalkınma Partisinden: ALİ AYYILDIZ ve MEHMET PINAR, Cumhuriyet Halk Partisinden; YALÇIN 

KAYA, İyi partiden GÖKHAN GÜNGÖR ve AHMET ALPER KASAP” tır.. Hayırlı uğurlu olsun. 

Gündemimizin 6. Maddesine geçiyoruz. 

 

GÖKHAN GÜNGÖR 6 NOLU ÖNERGE : Tarımsal Hizmetler Müdürlüğünün 2020 Mali Yılında 

faaliyet gösterebilmesi ve hizmet verebilmesi için 750.000,00.-TL.(Yediyüzellibin.- Türk Lirası) ek bütçe 

planlanmıştır. Ekli iki adet liste ile gerekli olabilecek  gider kalemleri ve karşılık gelir bütçesi kalemleri 

yazımız ekinde sunulmuştur. Konu ile ilgili değerlendirmelerin yapılarak Sayın Meclis Heyetince karar 

alınması hususunun görüşülmesi.(Mali Hizmetler Müdürlüğünün 3209 sayılı Önergesi) 

 

 

BAŞKAN: Sayın EROĞLU? 

 

 

 

 

 

 

 



 

HALİL DOĞUKAN EROĞLU: Sayın başkanım değerli meclis üyeleri daha önceki Meclis 

toplantılarımızda İzmir Büyükşehir Belediyesinin Tarımsal İşler Dairesinin de önerisi ile Tarımsal işler 

Müdürlüğümüzü kurduk. Şu anda Belediyemizin arazilerinde Karakılçık buğdayı ve Tire Belediyesi 

Fırınında kullanılmak üzere Buğday ekinlerimizi gerçekleştirdik. Fakat Mali bütçeden daha sonra Tarımsal 

İşler Müdürlüğümüzü kurduğumuz için şu an mevcut bir listesi yok. 2020 yılında da bu hizmetler devam 

edeceği için buraya bir bütçe ayırmamız gerekti. Sonuçta bu müdürlüğün personelleri var. Müdürü var. 

Bundan dolayı ek ödenekten diye biliyorum veya ödenekler arasında 750 bin lira bir bütçe oluşturuldu. 

Birde bu eğer uygun olursa bir ara verip komisyonu toplayabilirsek bu dönem bu ayki Büyükşehir 

meclisine de gönderebilirsek çok uygun olur. Ondan dolayı Plan Bütçe Komisyonuna gönderilmesini ara 

verilerek Plan Bütçe Komisyonunda görüşülmesini talep ediyoruz. 

 

BAŞKAN: Sayın TAŞAL, 

 

KAMİL TAŞAL: Evet yeni kurulan bir müdürlük olduğu için Plan Bütçe Komisyonuna sevkinin 

oylanması ve dediğiniz gibi mümkünse İzmir Büyükşehir Belediyesine yetişmesi açısından ve bütçe 

kullanım anlamında çabuk toplanıp karar verilmesi yönünde.. 

 

BAŞKAN: Sayın AYYILDIZ? 

 

ALİ AYYILDIZ: Başkanım Plan Bütçe Komisyonuna gitsin de burada bir şey var kafamızda soru işareti 

750 bin TL. ek bütçemi planlıyor normal bütçemizin yoksa ödenekler arasında bir geçiş mi olacak? Buna 

bir açıklama. 

 

BAŞKAN: Kamil Bey. 

 

M. KAMİL ÖZEN: Ek bütçe. 

 

BAŞKAN: Ek bütçeymiş. 

 

ALİ AYYILDIZ: Yani bütçemizde bir arttırmaya gidiyoruz. 

 

M. KAMİL ÖZEN: Aynen  

 

ALİ AYYILDIZ: Teşekkür ederiz. 

 

BAŞKAN: Sayın ÇELTİK? 

 

HASAN ÇELTİK: Oylayalım Başkanım. Komisyona gitsin komisyon toplansın ondan sonra oylayalım. 

 

BAŞKAN: Tamam. O zaman, gündemimizin 6. Maddesini Plan Bütçe Komisyonunda görüşülmesine fırsat 

vermek maksadıyla bu 6. Maddeyi Plan Bütçe Komisyonuna gönderilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler oybirliği ile kabul edilmiştir. Plan Bütçe komisyonunda bu maddeyi görüşülmesi için oturumumuza 

ara veriyoruz.10 dakika. 

 

2.OTURUM: 

 

BAŞKAN: Gündemimizin 6. Maddesi konusuyla toplanan Plan ve Bütçe Komisyonumuzun komisyon 

raporu gelmiştir. Komisyonumuz kararı oybirliği ile kabul edilmiştir. Gündemimizin 6. Maddesi ile ilgili 

olan kararı Plan ve Bütçe komisyonumuzdan geldiği şekliyle oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, kabul 

etmeyenler, oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

HASAN ÇELTİK: Başkanım burada bir şey sorabilir miyim? Bu 750 bin liranın içinde neler var? Yani 

750 bin liralık harcama kalemleri…. 

 

M.KAMİL ÖZEN: Mikrofon olmadığı için konuşmalar anlaşılmıyor. 



 

BAŞKAN: Gündemimizin 7. Maddesine geçiyoruz. 

 

GÖRKEM ORUCAK 7 NOLU ÖNERGE : 02.10.2019 tarih 226 ve 227 sayılı meclis kararları ile 

kurulan Koordinasyon İşleri Müdürlüğünün görev ve yetkilerini kanun ve mevzuatlara uygun 

yürütebilmesi için “Koordinasyon İşleri Müdürlüğü Çalışma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmeliğin” 

çıkartılması hususunun görüşülmesi.  (Koordinasyon İşleri Müdürlüğünün 03.01.2020 tarihli ve 79 

sayılı önergesi. ) 

 

BAŞKAN: Gündemimizin 7. Maddesi ile ilgili görüşleriniz nedir? Sayın EROĞLU? 

 

HALİL DOĞUKAN EROĞLU: Hukuk Komisyonuna gönderilmesi uygundur. 

 

BAŞKAN: Sayın TAŞAL ? 

 

KAMİL TAŞAL: Hukuk Komisyonuna gönderilmesi uygundur Başkanım. 

 

BAŞKAN: Sayın AYYILDIZ ? 

 

ALİ AYYILDIZ: Hukuk komisyonu uygundur Başkanım. 

 

BAŞKAN: Sayın ÇELTİK? 

 

HASAN ÇELTİK: Hukuk komisyonu Başkanım. 

 

BAŞKAN: Gündemimizin 7. Maddesi olan Koordinasyon İşleri Müdürlüğünün 02 Ocak 2020 tarihli 

önergesini Hukuk Komisyonuna gönderilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, kabul etmeyenler, 

oybirliği ile kabul edilmiştir. 8. Madde 

 

GÖKHAN GÜNGÖR 8 NOLU ÖNERGE: İlçemizde bulunan dar gelirli, yoksul, muhtaç, engelli, 

kimsesiz, öğrenci ve bunların dışında yardıma muhtaç olan vatandaşlarımıza kanun ve mevzuatlar 

doğrultusunda  gerekli ayni ve nakdi yardımın yapılabilmesi için “ Sosyal Hizmet ve Yardım Yönetmeliği” 

nin çıkartılması hususunun görüşülmesi. (Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğünün 03.01.2020 tarihli ve 80 

sayılı önergesi) 

 

BAŞKAN: Gündemimizin 8. Maddesi ile ilgili görüşleriniz? Sayın EROĞLU? 

 

HALİL DOĞUKAN EROĞLU: Hukuk Komisyonuna gönderilmesi uygundur. 

 

BAŞKAN: Sayın TAŞAL? 

 

KAMİL TAŞAL: Başkanım bu konuda güzel bir şey bu çünkü şehrimizde yoksul ve muhtaçlara, dar 

gelirlilere, kimsesizlere yardım amaçlı hem Kültür Müdürlüğümüzün yükünü hafifletmek adına hem de 

Sosyal Hizmetler daha farklı olumlu kanaatindeyim. Hukuk Komisyonuna gönderilmesi.. 

 

BAŞKAN: Sayın AYYILDIZ? 

 

ALİ AYYILDIZ: Başkanım Hukuk Komisyonu uygundur. Yönetmelik olduğu için. 

 

BAŞKAN: Sayın ÇELTİK? 

 

HASAN ÇELTİK: Hukuk Komisyonu Başkanım. 



 

BAŞKAN: Gündemimizin 8. Maddesini Hukuk Komisyonuna gönderilmesini oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler, kabul etmeyenler, oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 

VI- DİLEK VE TEMENNİLER 

 

BAŞKAN: Söz almak isteyen sayın üyemiz var mı? Buyurun Sayın Bakanım. 

 

HALİL ÇULHAOĞLU: Sayın Başkanım öncelikle bütün arkadaşlarımın Yeni Yılını kutluyorum. Yeni 

yılın Ülkemize İzmir” imize Tire” mize esenlikler düzenlikler getirmesini diliyorum. 2. Olarak ta İzmir 

Adliyesinde 3 yıl önce 05.01.2017 tarihinde PKK mensuplarınca gerçekleştirilen saldırıda gösterdiği 

kahramanlıkla çok sevdiği insanın hayatını kurtaran Şehit Polis Fethi SEKİN” i rahmetle özlemle 

anıyorum. Ailesine yakınlarına sabırlar diliyorum. Bu gurur abidesi polisimizin İsminin parklarımızdan 

birine verilmesi gerçekten büyük bir katkı olmuş. Bu konuda hizmeti geçen değerli arkadaşlarıma CHP 

grubuna ve tüm katkısı olan İYİ Parti grubuna, AK Parti grubuna, MHP grubuna herkese çok teşekkür 

ediyorum. Bu polisin adının bir an evvel bu parklarımızdan birine verilmesi bizim için gerçekten büyük bir 

onur olacaktır. Bu onur meclisimizin paylaşması dilek  temennim. Teşekkür ederim. 

 

BAŞKAN: Başka görüşü olan sayın üyemiz var mı?  

 

ALİ AYYILDIZ: Başkanım söz alabilir miyim? 

 

BAŞKAN: Buyurun. 

 

ALİ AYYILDIZ: Bende tüm Ülkemizin, Tire” mizin, İzmir” imizin yeni yılını kutluyorum. İnşallah 

herkese huzur mutluluk dilerim. Aynı zamanda Bakanımızın dediği gibi Fethi SEKİ şehidimizin yaptığı şu 

anda çoğu insanın yapamayacağı bu Ülke”nin geleceği için yapılmış çok büyük adamlardan birisidir. Allah 

rahmet eylesin bütün şehitlerimize. Onların haklarını nasıl ödeyeceğiz bilmiyorum. İnşallah bizde bunu 

nesilden nesille aktarırız bu ruhu bu vicdanı inşallah taşımaya devam ederiz. Ayrıca Sosyal Medyada son 

günlerde Başkanım gelen birkaç bilgi var. Bu konuda baya bi şey oldu. Bizim şu anda köpek barınağı ile 

alakalı bir takım sıkıntılardan bahsediliyor. Bununla alakalı gerekli bir durum bi bilgi alabilirsek başkanım. 

 

BAŞKAN: Hayvan barınağımız göreve geldiğimiz gün itibari ile aradığımız yada aranılan kriterleri ile 

maalesef uygun olmadığı gerçekle karşı karşıya kaldık. Biliyorsunuz hep birlikte bu sıkıntıyı çözmek için 

Veteriner İşleri müdürlüğüne tesis ettik. Ve bu konuda uzman Veteriner Müdürü arkadaşımızı müdür olarak 

atadık. Onun Müdürlüğünde Hayvan Barınağımızda gerekli çalışmalar başladı. Şu anda değerlendirilmekte 

en kısa sürede bu barınağın yaşanabilir buradaki hayvanların gerekli tıbbi müdahalelerinin sağlıklı 

ortamlarda yapılabilir bir hale getirilebilmesi onların kaliteli ortamda iyi besinlerle beslendiği ve kanun 

gereği yapılması gereken gerekli işlemlerin yapıldığı bir duruma gelmesi bizim için her zaman önemli ve 

öncelikli olur. Bu konuda çalışıyoruz. Tabi inşaat halinde olması buradaki ziyaretçi akımını biraz 

engellemekte bununla birlikte burada çalışan personelimiz hem inşaatçılığın orada çalışan insanların 

taleplerini bir noktada yerine getirmekte hem oradaki hayvanların bakımlarını eğitmekte bununla birlikte 

de sokaklarda maalesef başı boş gezen yapılması gereken gerekli tıbbi müdahalelerin yapılmadığı belli olan 

hayvanlarımızı da toplayarak hayvan barınağımıza götürmekte ve onları da kanun kapsamında yapmaları 

gereken tıbbi müdahaleleri yapmaktadırlar. Ama inşallah bu hayvan barınağımız istediğimiz seviyede bu 

tamirat bittiği an itibariyle istediğimiz hak ettiğimiz şehrimize yakışan bir şekilde sokak hayvanlarımıza 

gerekli tıbbi desteği verecek. Ve kanunun yapmamızı emrettiği tıbbi müdahaleleri yerine getirecek. Bu 

konuda çalışmalarımız hızla devam etmekte. 

 



ALİ AYYILDIZ: Başkanım tıbbi müdahaleler derken herhangi bir ameliyat operasyondan mı 

bahsediyorsunuz? Yoksa şu an hayvanların bakımından yoksa inşaattan dolayı bir sıkıntımız var mı orada? 

Yani mevcutta kalan hayvanların bakımı ile alakalı bir problemimiz var mı orada? 

 

BAŞKAN: Şuanda hayvan barınağımız tadilatta olması münasebetiyle hayvanlarımızın ameliyat yapılacağı 

bir yeri yok. Ameliyat derken standart prosedür olarak kanunun bize yapmak mükellefi getirdiği 

kısırlaştırma işleminden bahsediyorum. Hayvanların kulaklarına küpe takmak kısırlaştırma işlemi yapmak 

ve aynı zamanda varsa bir hastalıkları bu hastalıklarını tedavi etmek hayvan barınağımızın görevlerinden. 

Daha sonrasında da tedavisi biten hayvanları da tekrar doğal yaşamlarına salmak durumundayız. Hayvan 

barınakları kesinlikle hayvanların ortadan kaldırıldığı yada yaşamlarının son verildiği yada hayvanlar için 

bir nasıl anlatayım sonu ölümle biten bir sürecin başlangıç arz ettiği bir mekanlar değil burada hayvanlar 

gerekli tıbbi müdahaleler kanunun emrettiği yapmakla mükellef olduğumuz işlemlerin yapıldığı alanlar 

bizde hayvan barınağını kanun bize emrettiği şekilde halkımızın hizmetine sokmaya çalışıyoruz. Bu 

konuda gerekli çalışmalarımız devam ediyor hatta uygun olan meclis üyesi arkadaşlarımızda hep birlikte 

bir gün hayvan barınağımızı da ziyaret edebiliriz. Başka sözü olan sayın meclis üyemiz var mı? Kimsenin 

sözü yoksa bende müsaadenizle birkaç kelime kullanmak istiyorum. Sayın Bakanımın da dediği gibi 

şehitlerimiz polis memurumuz sayın Fethi SEKİ” nin ve kıymetli rahmetli şehidimiz için Allahtan rahmet 

kederli yönetimimize bir kez daha baş sağlığı diliyoruz. İlk şehidimizden son şehidimize kadar bu ülke için 

bu insanlar için bu topraklarımız için canını veren tüm yiğitlerimizi bir kez daha rahmetle anıyoruz. Sayın 

Bakanımızın önerisi bence de çok isabetli ve yerinde bir öneridir. Önümüzdeki günlerde yapacağımız yeni 

parklara da bu şehitlerimizin adını yaşatmak bizim için çok gurur verici bir iş olacak kanaatindeyim. Ayrı 

yeten bugünle ilgili biraz daha bir açıklama yapma ihtiyacı duyuyorum. Çevre Belediyelerimiz de 

sözleşmeli personelin âdeti ve nüfusları ortadadır. Bir tane sözleşmeli personel başına düşen şehirde insan 

oranlaması yaptığımızda Belediyemiz gerçekten çok üst seviyelerde yer almaktadır. Sözleşmeli personeller 

ihtiyaç doğrultusunda alındığını düşünmekle birlikte ama belediyemize oluşturdukları ekonomik külfet 

gerçekten yüksek seviyededir. Bu noktada 36 sözleşmeli personelimizin bugün için 15- 16 tanesi ile yolları 

ayırmış durumdayız. Sözleşmelerini yenilemedik. Ve kadrolarını kapattık. Ama bu demek değil ki bu 

arkadaşlarımızı kara kışta çoluk çocuğuyla işsizliğe güçsüzlüğe itmek manasına gelmemektedir. Biz 

kendilerine Personel A.Ş. dende birlikte çalışabileceğimiz mesajını ilettik. Hali hazırda bize bildiğim 

kadarıyla bir dönüş olmadı. Bu konuda bir talep olması durumunda Belediyemiz kurumları bu talepleri tabi 

ki dikkate alacaktır. Ve hemen gereğini yerine getirecektir. Eşit işe eşit ücret prensibiyle hareket 

etmekteyiz. Bunu biraz örnek vermek istiyorum. Az önce salonumuzu terk eden birkaç arkadaşım gözüme 

ilişti. Müdürlük sorumluluktur. Müdür Vekilliği sorumluluk arz eden noktalardır. Yani işler ters gittiğinde 

hesap sorduğumuz ve yanlışlıkların düzeltilmesi için görevlendirdiğimiz insanlar Müdür Vekillerimiz. Şu 

anda elimde Tire Belediyesinde çalışan Müdür Vekillerinin maaş çizelgesi var. Ve inan olun bu Müdür 

Vekillerinden hiçbir tanesi bir teknik hizmetler sınıfı mezunu sözleşmeli personel kadar maaş 

almamaktadır. 28 Yıllık Devlet Memuru ve aynı zamanda Müdür Vekili asalet sahibi bir müdür 

arkadaşımızın aldığı bir maaş bile sözleşmeli bir teknik hizmetler sınıfı personelin aldığı maaş kadar 

değildir. Yani yarın sabah teknik hizmetler sınıfı bir personeli sözleşmeli olarak işe başlattığımızda işe 

başlayan personelin maaşı 28 yıllık asaleti olan bir müdürün maaşından daha fazladır. Bu eşit işe eşit ücret 

prensibinin çok dışında adaletsiz bir durum ortaya koymaktadır. Maksadımız imkan dahilin de kanunun 

bize vermiş olduğu yetkiler dahilinde gelir adaletsizliğine olabildiğince azaltmak ve verimliliği 

olabildiğince arttırmaktır. Mesela Spor İşleri Müdürümüzün almış olduğu maaşla Spor İşleri Müdürlüğünde 

çalışmakta olan  ve arıcılık yüksek okulu mezunu olduğu için sözleşme imzalamış olan ama Kapalı Spor 

Salonunda istihdam edilen çalışanımız sözleşmeli personelimiz arasındaki maaş farkı 1,5 katıdır. Ne kadar 

risk o kadar rızık olması gerekirken burada tam tersi bir durumla karşı karşıyayız. Ama bizler Tire 

Belediyesini yöneten insanlar olarak hep birlikte bu yanlışlıkları kademe kademe inşallah hep birlikte 

düzelteceğiz. Belediyemizin güzel yarınları için verimli bir Belediyeciliği ortaya koymak için hep birlikte 

iyi şeyler yapacağımıza inancımız tamdır. Yeni yılınızı en içten dileklerimle kutlar yeni yılın ülkemize 



ilçemize insanlarımıza iyilikler güzellikler getirmesini sağlıklı sıhhatli ve bereketli bir yıl olmasını Yüce 

Yaradan’dan niyaz ederim. 

 

AHMET ALPER KASAP: Başkanım özür dilerim. İzlinizle ben bir şey söylemek istiyorum. 

 

BAŞKAN: Bitireyim ben Alper bey.  

 

AHMET ALPER KASAP: Peki. 

  

  

VII- TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 

GÖRÜŞÜLMESİ. 

 

 

VIII- TOPLANTI GÜN VE SAATİNİN TESBİTİ VE KAPANIŞ. 

 

BAŞKAN: 3 ŞUBAT 2020 PAZARTESİ günü saat 20.00’ da toplanmak üzere oturumu 

kapatıyorum. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Salih Atakan Duran                Gökhan GÜNGÖR    Görkem ORUCAK 

  Belediye Başkanı                             Katip Katip 
 


